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ZITTINGSVERSLAG 

 

 Mobiliteit - Het aanleggen van minstens één regenboogzebrapad binnen onze dorpskern 

(Hans Hanssen - CD&V) 

 

Dhr. H. Hanssen (CD&V) trekt het ingediende punt in. 

 

1. SECRETARIAAT - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad 16 oktober 2023 - 

goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V) geeft aan dat hij agendapunt 33 “Het aanleggen van minstens één 

regenboogzebrapad binnen onze dorpskern” had ingediend en dit agendapunt wil intrekken.  

Dhr. L. Van Ginneken (Open VLD) vraagt om voor agendapunt 25 in het zittingsverslag de quote toe 

te voegen waarnaar verwezen wordt in de tekst. Hij vraagt of de toelichting hiermee uitgebreid kan 

worden omdat er nu een stuk van het debat ontbreekt.   

 

2. SECRETARIAAT - Mededelingen vanuit het college van burgemeester en schepenen - 

kennisgenomen 

 

3. SECRETARIAAT - Data gemeenteraadscommissies 2024 - Kennisgenomen 

 

4. SECRETARIAAT - Data gemeenteraad 2024 - kennisgenomen 
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5. SECRETARIAAT - Evaluatie en aanpassing beheersovereenkomst gemeente en OCMW - 

goedgekeurd 

 

6. VRIJE TIJD EN WELZIJNSZAKEN - Werkingssubsidie DEAB - 

samenwerkingsovereenkomst en opdrachtbesluit - goedgekeurd 

 

7. INTERNE ZAKEN - Samenwerkingsovereenkomst Winkelcentrum Schilde vzw - 

goedgekeurd 

 

Bespreking 

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) is blij dat er een samenwerkingsovereenkomst met het 

winkelcentrum van Schilde is gesloten, net zoals met het winkelcentrum van ’s-Gravenwezel.  

 

8. FINANCIËLE ZAKEN - Gemeentelijke toelage 2023 aan vzw Zorgcentrum Sint-Lodewijk - 

goedgekeurd 

 

9. Openbare werken - Parking Lindenpark - Samenwerkingsovereenkomst met de 

Voorkempen - H.E. voor gezamenlijke opdrachten van diensten - goedgekeurd 

 

10. Openbare werken - Fluvius - Recht van opstal - Rozenhoek - goedgekeurd 

 

11. Openbare werken - Patrimonium - Notariële akte- Kosteloze grondafstand - Aankoop - 

Eigendommen OCMW - goedgekeurd 

 

12. Wonen - Hervorming woonmaatschappij - aanduiding vertegenwoordiger en 

plaatsvervangende vertegenwoordiger voor de gemeente Schilde in de toewijzingsraad - 

goedgekeurd 

 

13. INTERNE ZAKEN - Functionaris voor de gegevensbescherming (DPO) voor gemeente via 

KINA - goedgekeurd 

 

14. SECRETARIAAT - Cipal - Algemene vergadering - 14 december 2023 - goedgekeurd 

 

15. SECRETARIAAT - Igean DV - buitengewone algemene vergadering - 20 december 2023 - 

goedgekeurd 

 

16. SECRETARIAAT - Igean MV - buitengewone algemene vergadering - 20 december 2023 - 

goedgekeurd 

 

17. SECRETARIAAT - Pidpa - Buitengewone Algemene Vergadering - 15 december 2023 - 

goedgekeurd 

 

18. SECRETARIAAT - Fluvius - Buitengewone Algemene Vergadering - 13 december 2023 - 

goedgekeurd 

 

19. SECRETARIAAT - Water-Link - BAV 14 december 2023 - goedgekeurd 

 

20. Mobiliteit - Zone 50 - uitvalswegen (Pieter-Jan Fraussen - Groen) 
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Vraag 

De Oelegemsteenweg is zone 50 vanaf de rotonde t.e.m. de Goorstraat. 

Waarom kan er van de St. Jobsteenweg en Wijnegemsteenweg ook geen zone 50 gemaakt worden? 

Of de Gilles de Pelichylei? Of waarom geen zone 50 voor alle uitvalswegen? Of toch tenminste de 

eerste 100 meters vanaf de dorpskern. Het is gewoon niet logisch dat de ene straat wel en de andere 

niet zone 50 is, nochtans zijn de criteria gelijkaardig. 

En waarom kunnen er bv. ook geen trajectcontroles geplaatst worden op alle uitvalswegen net zoals 

op de Gilles de Pelichylei? 

 

Bespreking 

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) licht het agendapunt van P.J. Fraussen (Groen) toe. 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) steunt het aangebrachte punt. Ze geeft aan dat dhr. P.J. Fraussen 

(Groen) een tussenkomst aanbrengt die ze zelf al herhaaldelijk als tussenkomst heeft aangebracht. In 

het tweede gedeelte van de Sint-Jobsteenweg komen veel fietsers en veel jonge mensen die zich 

naar school of naar hun sport verplaatsen. Op dit moment is het daar een moeilijke situatie door de 

werken aan het fietspad, die te lang blijven aanslepen. Men rijdt daar onverantwoordelijk. Er zijn twee 

verkeersdrempels gelegd. Het effect hiervan is dat bestuurders de remmen toegooien tot aan de 

verkeersdrempel, om dan terug op te trekken, om 200 meter verder terug op de remmen te gaan 

staan. Het wordt hoog tijd om ernstig na te denken over deze verkeerssituatie, en de snelheid hier te 

gaan beperken. De bewoners van de buurt zijn hier vragende partij voor. Wees consequent en voer 

hier een snelheidslimiet van 50km/u in. 500 meter verder is het zone 50. Vanaf de kasseien aan het 

kasteel is het zone 70, en vanaf Sint-Job is het zone 50 met trajectcontrole. Mevr. M. Dillen (Vlaams 

Belang) vraagt om hier iets aan te doen.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat voor invalswegen inderdaad 70km/u wordt gehanteerd. Dit is 

ook zo voor bijvoorbeeld de Houtlaan, Wijnegemsteenweg en Sint-Jobsteenweg. Daar is ook voor 

een groot stuk trajectcontrole voorzien. De reden dat dit in de Sint-Jobsteenweg nog niet is gebeurd is 

omdat het stuk te kort is. Er is een bepaalde lengte van traject nodig om dit consequent te kunnen 

meten. Er is hier wel een vrachtwagensluis voorzien. Dhr. D. Bauwens (N-VA) verklaart waarom het 

stuk op de Oelegemsesteenweg wel is aangepast. Het wegdek daar is nog met betonnen platen, 

zonder demping. Er is hier veel zwaar gemotoriseerd verkeer waardoor er trillingen zijn, en deze 

combinatie leidt tot veel hinder voor de mensen die daar wonen. Met de heraanleg (tegen de 

vergunning is beroep aangetekend) is het de bedoeling om de weg terug heraante leggen. Ook 

fietspaden zitten in deze heraanleg zodat het ook voor de trage weggebruiker veiliger is. Op al de 

stukken waar het 70km/u is, zijn er ook bescheiden fietspaden aanwezig, dit is ook een reden om de 

70km/u te behouden. Er zal bekeken moeten worden hoe er hiermee wordt omgegaan. De 

trajectcontroles die vandaag zijn ingesteld, zijn ingesteld op 70km/u.  

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) vraagt of ze goed begrijpt dat na de heraanleg van de 

Oelegemsesteenweg ook het limiet van 70km/u zal gelden. 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat hij dit niet gezegd heeft. Hij heeft verteld waarom dit vandaag 

gereduceerd is naar 50km/u. Het is ook zo dat de bebouwing daar intenser geworden is, waardoor de 

facto de bebouwde kom uitbreidt. Binnen een bebouwde kom is het uiteraard 50km/u. In plaats van te 

opteren om de bebouwde kom op te schuiven, wat nog andere implicaties met zich meebrengt, is er 

gekozen om daar 50km/u in te stellen. Zeker omdat in die specifieke situatie een rondpunt aanwezig 

is waar toch al een aantal zware ongelukken zijn geweest.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vindt het antwoord over de Sint-Jobsteenweg bizar en vindt dat dit 

niet vergeleken mag worden met de Houtlaan. Het eerste stuk van de Sint-Jobsteenweg vanaf de 

bocht van het rusthuis tot het kasteel is 50km/u. Na het links afdraaien, vanaf de kasseien tot aan 

Sint-Job is het 70 km/u. Om dan terug in Sint-Job over te schakelen naar 50km/u. Hier ziet ze de 

logica niet van in, en ze roept op om er toch over na te denken dit te veranderen omdat dit een stuk is 
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dat veel zwakke weggebruikers, en vooral jonge kinderen, gebruiken. Ze vraagt om er toch nog eens 

over na te denken om deze ongeveer twee kilometer toch zone 50 te maken.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) herhaalt zijn antwoord. Vanaf Sint-Job is er terug dichtere bebouwing. In die 

twee kilometer zijn er huizen, maar dit valt buiten de bebouwde kom. Dit is de argumentatie. Dit 

onderwerp zal opnieuw besproken worden in het college van burgemeester en schepenen.  

 

21. Mobiliteit - Kruispunt Kerkstraat/Wijnegemsteenweg (Pieter-Jan Fraussen - Groen) 

 

Vraag 

Uit verschillende bronnen vernemen we dat het kruispunt aan de Kerkstraat en Wijnegemsteenweg in 

's-Gravenwezel op korte termijn zou heraangelegd worden. 

Klopt dit? Wat is men van plan? Hopelijk wordt dan tegelijkertijd ook het fietspad/voetpad op de Kaak 

mee onder handen genomen? 

 

Bespreking 

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) licht het agendapunt van P.J. Fraussen (Groen) toe. 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) geeft aan dat het Agentschap Wegen en Verkeer aan het lokaal bestuur 

Schilde heeft meegedeeld dat de heraanleg van de Kerkstraat (N121) aan het kruispunt de Kaak aan 

de Delhaize niet op korte termijn gerealiseerd zal en kan worden. Er is ook niet meegedeeld wanneer 

de aanpassingen zouden gebeuren. Als het wordt heraangelegd lost dit de ‘missing link’ aan 

fietspaden deze locatie ook op. Zo zou er een fietspad zijn van Oelegem tot in Brasschaat en is de 

‘missing link’ in de dorpskern van ’s-Gravenwezel ook aangepakt. 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) geeft ook de vooropgestelde tijdslijn van het Agentschap Wegen en 

Verkeer om de Kerkstraat te heraanleggen mee. Dit zal ten vroegste voor 2028 zijn. Er moeten nog 

rioleringswerken gebeuren, de onteigeningsplannen moeten nog opgemaakt worden en de 

gesprekken met de omwonenden moeten nog worden gevoerd. Er is dan ook nog de vraag van de 

Oudaen links en rechts te laten uitrijden. Het verkeer moet afgeleid worden naar een gewestweg. 

 

22. Mobiliteit - Victor Frislei - Fietsstraat en kruispunt Pater Nuyenslaan / Wijnegemsteenweg 

(Pieter-Jan Fraussen - Groen) 

 

Vraag 

De Victor Frislei is tijdens de ochtend- en avondspits zeer verkeersonveilig. Het is één lange rij 

fietsers die in groepjes worden voorbijgestoken door de auto's, die dan wachten achter de volgende 

groep fietsers om dan terug voorbij te steken. 

 

Waarom wordt er geen fietsstraat gemaakt van deze straat?  

 

De oversteekplaats aan de Pater Nuyenslaan en de Wijnegemsteenweg is ook rampzalig. 

Niet alleen staan er lange files, het duurt zeer lang en is gevaarlijk om in te voegen. Het hele 

kruispunt is ook slecht geregeld en super verkeersonveilig voor de fietsers. 

 

We vragen om dit kruispunt opnieuw veiliger in te richten. 

 

Bespreking  

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) licht het agendapunt van P.J. Fraussen (Groen) toe. 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) geeft aan beter nieuws te hebben. De Victor Frislei zal geen fietsstraat 

worden. Dhr. P. Mendonck (N-VA) is van mening dat een fietstraat een vals gevoel van veiligheid 

geeft. Bestuurders volgen deze regels vaak niet, en fietsers voelen zich opgejaagd door de auto’s. In 

samenspraak met het lokaal bestuur Schoten is er beslist om een veiliger fietspad aan te leggen aan 
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de Victor Frislei. Momenteel is hiervoor al een studiebureau aangesteld dat zorgt voor de verdere 

uitwerking van deze beslissing. Het resultaat wordt begin 2024 opgeleverd. Dan is het aan het lokaal 

bestuur om de punten en komma’s te bepalen, en om te bepalen hoeveel bomen gespaard kunnen 

worden en hoeveel er moeten worden uitgedaan. Het gaat hier om een fietspad waar veel scholieren 

van gebruik zullen maken. Als het college van burgemeester en schepenen dit snel kan ontwarren is 

het mogelijk om de opdracht in 2024 te gunnen aan een aannemer, en in 2025 in uitvoering gaan.  

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) vraagt of er nu concrete plannen zijn. 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat hij geen dubbele kosten gaat maken omdat er gewerkt wordt met 

belastinggeld.  

 

23. Ruimte - Vogelenzang: vernietiging RvS RUP Vogelenzang (Hans Hanssen - CD&V) 

 

Vraag 

Wij vernemen dat de RvS het RUP Vogelenzang vernietigt. Voor alle duidelijkheid, wij zijn niet tegen 

deze historische zaak. Echter, waar wij voor vreesden en gedurende diverse gemeenteraden voor 

waarschuwden, dat het RUP Vogelenzang niet wettig is, is werkelijkheid geworden. De RvS heeft het 

RUP vernietigd en daarbij zijn alle reeds vergunde constructies nu illegaal. Als men dit wil handhaven 

betekent dit dus dat alle niet vergunde constructies dienen afgebroken te worden. Hier moet het 

huidige bestuur hun verantwoordelijkheid in nemen. Het was van in het begin voor ons duidelijk dat 

het RUP niet ten te dienste staat van de gemeenschap, maar wel van een privézaak. Reeds eerder 

deze legislatuur vernietigde de RvVB het planologisch attest waarop het RUP is gebaseerd. 

Voor ons was het onwettige kader van in het begin duidelijk, blijkbaar voor het bestuur niet! 

Het bleef ons verbazen dat ondanks de vernietigingen van beroepsinstanties, rechtbanken en hogere 

overheden het bestuur bleef volharden om met belastinggeld en gemeentelijke diensten deze illegale 

constructies te regulariseren. Wij vragen ons af hoeveel dit aan de belastingbetaler van onze 

gemeente heeft gekost?  

Wij adviseren het bestuur om dit dossier opnieuw te bekijken. Leg u neer bij de uitspraken van de 

beroepsinstanties, begin vanaf nul opnieuw. Ga in overleg met de buurt, handhaaf wat legaal is en 

vergun wat haalbaar is.. Onze fractie wil de Vogelenzang daar zeker niet weg, maar wil dat deze 

horecazaak zich qua schaal en uitbating aanpast aan de omgeving en buurt waar zij zich bevindt. En 

niet andersom. 

Graag vernemen wij een toelichting over dit dossier en welke stappen het bestuur gaat ondernemen? 

 

Bespreking  

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) bevestigt dat ze kennis heeft genomen van het arrest van de Raad 

van State in verband met het ruimtelijk uitvoeringsplan. De Raad doet een uitspraak over twee 

vragen: of het RUP strijdig is met het algemeen belang en er was een grondslag met betrekking tot de 

geluidstudie die daar gebeurd is. Wanneer het arrest goed gelezen wordt zal er gezien worden dat 

het punt met betrekking tot het algemeen belang niet weerhouden is geweest door de Raad van 

State. De Raad van State zegt niet dat het niet in het algemeen belang is. In tegendeel, ze zeggen 

net dat het lokaal bestuur zorgvuldig gehandeld heeft. Het Ruimtelijk Uitvoeringsplan (RUP) is niet 

gebaseerd op het planologisch attest, maar is gebaseerd als rechtsgrond op het ruimtelijk 

structuurplan. Volgens het ruimtelijk structuurplan zijn er andere functies dan wonen mogelijk in 

gebieden rond woonparkgebied. Het is van groot belang dat er een juiste reglementering komt, dit 

geldt zowel voor horecazaken als scholen of tennisvelden die in die gebieden ontwikkeld zijn 

geweest. Het is net in het algemeen belang dat er een duidelijke reglementering komt. Het punt over 

algemeen belang wordt dus door de Raad van State niet weerhouden. Mevr. M. Van Alphen (Open 

VLD) vervolgt dat de grond met betrekking tot de geluidstudie wel weerhouden is. Er is een 

geluidstudie uitgevoerd. Het een en ander van wat hier is gebeurd is af te leiden naar de 

coronaperiode. De geluidstudie is gemaakt in de wintermaanden. Er is geen nieuwe geluidstudie 
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gemaakt met betrekking tot de zomermaanden. Ze gaat ervanuit dat iedereen het erover eens zal zijn 

dat een horecazaak in de wintermaanden misschien iets minder overlast produceert dan in de 

zomermaanden. Dit is de enige grond op basis waarvan de Raad van State geoordeeld heeft. Deze 

rechtsgrond zal onderzocht worden en er zal bekeken worden hoe hiermee in de toekomst aan de 

slag kan worden gegaan.  

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) gaat verder over de momenteel afgeleverde vergunningen. De 

vergunning werd afgeleverd door de deputatie en niet door het lokaal bestuur van Schilde. Het lokaal 

bestuur kan om deze reden de afgeleverde vergunning niet schorsen. Het lokaal bestuur zal de 

uitbaters wel per brief in kennis stellen dat de vergunning mogelijks wankel komt te staan. Wat het 

RUP zelf betreft zal het lokaal bestuur juridisch advies inwinnen om te zien hoe ze verder aan de slag 

kunnen gaan. Het is steeds de bedoeling geweest om in het algemeen belang een duidelijk kader te 

creëren voor de horecazaak. Het wordt ook duidelijk door de Raad van State bevestigd dat het in het 

algemeen belang is.   

Dhr. H. Hanssen (CD&V) vraagt wat er nu gaat gebeuren. Hij onthoudt dat de deputatie de 

vergunning heeft gegeven en dat dit dus een zaak van de provincie is. Hij veronderstelt dat dit ooit 

terug naar de gemeenteraad zal komen. Dhr. H. Hanssen (CD&V) geeft ook aan dat het al veel geld 

heeft gekost. Het is een verhaal dat nooit lijkt te eindigen. Misschien zou het goed zijn dit terug van 

nul te bekijken. Ga in overleg met alle stakeholders, vergun wat legaal is en handhaaf dit ook.  

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) bevestigt dat verdere stappen zullen worden voorgelegd aan de 

gemeenteraad.  

Mevr. M. Struyf (CD&V) wil verduidelijken dat de fractie CD&V zich kan vinden in de kleinschalige 

horecazaak zoals het wettelijk voorzien is, maar absoluut niet in hetgeen wat het nu al geworden is.  

 

24. Ruimte - Schrijven bekommernis inwoners Schildestrand (Hans Hanssen - CD&V) 

 

Vraag 

Vorige week kregen alle raadsleden een schrijven van de inwoners van het Schildestrand met hun 

bekommernis over het masterplan. Uit hun schrijven blijkt dat ze niet tegen het plan zijn, maar dat ze 

het gevoel hebben dat ze onvoldoende worden betrokken bij de plannen van het Schildestrand. Wij 

delen hun bekommernis. Wij staan voor transparantie en inspraak.  

Vandaar onze oproep aan het bestuur, ga in overleg met de inwoners, win hun vertrouwen, wees een 

klankbord en kom tot een gedragen visie met alle stakeholders om dit ambitieuze plan te finaliseren.  

 

Bespreking  

Mevr. M. Struyf (CD&V) voegt hier aan toe dat ze de mensen nog niet gehoord had, en dat ze goed 

geluisterd heeft. Ze geeft aan dat ze hoort dat er ervaren wordt dat er verbetering mogelijk is op de 

dienst ruimtelijke ordening. De schepen zegt duidelijk dat ze achter haar mensen staat, wat haar siert. 

Toch had ze liever gehoord dat dit intern bekeken en onderzocht zou worden. Ze wil meegeven dat er 

wel degelijk een officiële klachtenprocedure bestaat. Indien er opmerkingen zijn over de werking, kan 

dit op een officiële manier gebeuren.   

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat het antwoord net gegeven is tijdens het vragenmoment voor 

de gemeenteraad. Er wordt wel degelijk rekening gehouden met de inwoners. Spijtig genoeg heeft 

corona een vertraging veroorzaakt. Het is van belang dat er naar oplossingen gezocht wordt, 

oplossingen die zowel werken voor de inwoners als het lokaal bestuur zodat er iets mooi gemaakt kan 

worden. Hij zou daarom liever afstappen van het spierballengerol in de gemeenteraad om 

achterliggend naar een oplossing te zoeken. De eerstvolgende stap is een informatievergadering op 4 

december 2023. Hiervoor wordt een oproep gedaan om daar massaal aanwezig te zijn en daar de 

standpunten en meningen te delen. Dit is de eerste stap om verder te kunnen gaan met de 

voorbereiding van een ruimtelijk uitvoeringsplan.  



  7 

 

 

  7 

Dhr. H. Hanssen (CD&V) stelt dat hij niet met zijn spieren aan het rollen is geweest, en dat hij ook 

geen kritiek heeft gegeven op het bestuur. Hij ervaart een ongenoegen bij de bewoners, dit is een 

gevoel dat er is. Hij is blij te horen dat er in overleg zal worden gegaan met de buurtbewoners. Dit 

was ook de constructieve oproep in de tussenkomst: ga in overleg, geef vertrouwen en wees een 

klankbord. Hij veronderstelt dat dit ook zal gebeuren. Hij veronderstelt ook dat de kern van dit 

masterplan nog zal terugkomen op de raadscommissies en de gemeenteraad en dat zij dan ook hun 

visie hierover zullen kunnen geven.  

Mevr. V. Van Genechten (Open VLD) spreekt in naam van fractie Open VLD omdat de vraag 

specifiek gesteld is geweest door de bewoners van Schildestrand. Ze denkt dat de manier waarop dit 

wordt aangepakt binnen de coalitie, waar zij dus mee achter staan, net bedoeld is om tot een 

gedragen oplossing te komen. Niemand onderschat het feit dat dit een belangrijk stuk natuur is, dat 

deze wijk vol erfgoed en gezellige wandel- en fietsroutes zit, en dat het een gezellige wijk is om te 

wonen. Uiteraard is er niet de bedoeling dat er veralgemeend wordt. Schildestrand heeft net heel veel 

moois te bieden. De vergadering van 4 december 2023, waarvan alle raadsleden van ingelicht zijn 

geweest, gaat een heel uitgebreide vergadering zijn. Er zal de mogelijkheid zijn om visies per 

onderdeel, per materie te geven. Daar wordt rekening mee gehouden. De vergadering van 5 

december 2023 is een informatievergadering voor alle bewoners. Dit maakt dat het niet de bedoeling 

is dat eender welke inwoner van Schilde op dezelfde manier opmerkingen kan geven zoals de 

inwoners van Schildestrand in de werkgroepen kunnen geven. Het is net de bedoeling om daar een 

prachtig stuk Schilde van te maken, het op te waarderen, voor iedereen, maar zeker ook voor de 

bewoners. Fractie Open VLD staat hier achter.  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) besluit dat vanop alle banken het signaal gegeven is, dat alle 

stakeholders betrokken zijn en dat er geprobeerd zal worden om er iets moois van te maken. Ze hoort 

hier geen tegenspraak of hindernissen, wel zorgen. Ze geeft mee om te durven dromen, en te blijven 

hopen. Dat is heel belangrijk om een doel te bereiken. 

 

25. Veiligheid - Veiligheid, richtlijnen, veiligheidsplan extreme natuurfenomenen (Hans 

Hanssen - CD&V) 

 

Vraag 

Op 2 november trok de storm Ciaran over ons land. Ook onze gemeente bleef niet gespaard, maar 

het had erger gekund, er vielen geen slachtoffers en de materiële schade bleef beperkt. Onze fractie 

dankt het personeel, de hulpdiensten en de vrijwilligers die zich inzetten tijdens deze storm voor hun 

hulp. 

Echter, zijn er richtlijnen voor zo een storm wat betreft het afsluiten van publieke bossen en parken? 

Ik veronderstel dat dit met een burgemeestersbesluit dient te gebeuren? Is er een gemeentelijk 

veiligheidsplan, zonaal veiligheidsplan, provinciale richtlijnen? Is bijvoorbeeld het Schildepark of Hof 

ter Linden afgesloten (of andere bossen) geweest? 

Dit geldt niet enkel bij stormen, maar ook voor perioden van extreme droogte en het risico op 

brandgevaar. 

Graag vernemen wij hierover een toelichting.  

 

Bespreking  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat de storm van afgelopen maand uitzonderlijk was. Vooral in 

Oost- en West-Vlaanderen was de storm enorm krachtig. Ook hier was de storm hevig. Het is niet de 

eerste storm, er is al jaren een beleid voor dergelijke zaken. Vanaf code oranje wordt de aanbeveling 

gegeven om de bossen niet meer te betreden. Er is een verschil tussen afsluitbare zones zoals Hof 

ter Linden, waar een omheining rond is en dat kan worden afgesloten. Voor Schildehof is dit een 

andere zaak omdat het niet afgesloten en vrij toegankelijk is, het is dus niet evident om deze af te 

sluiten. Het is altijd het standpunt geweest dat dit via een burgemeesterbesluit wordt overgemaakt. 
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Het is niet altijd eenvoudig om dit over te brengen. Voor de berichtgeving wordt BE-Alert gebruikt, de 

mensen die hierbij zijn aangesloten krijgen dan een melding met het verzoek zich niet te bewegen in 

parken omwille van storm of droogte. Het is de intentie dit te veralgemenen naar de parken zodanig 

dat de codes die het Koninklijk Meteorologisch Instituut (KMI) uitgeeft te zien zijn aan de parken zodat 

iedereen meteen weet wanneer een code wordt uitgeroepen of het park toegankelijk is of niet. Voor 

niet afsluitbare parken kan er enkel meegegeven worden dat het niet wenselijk is dit park te betreden. 

Wanneer een persoon dit toch doet, is het de verantwoordelijkheid van de persoon zelf. Dit is het 

verschil in de twee systemen tussen een park dat niet afgesloten kan worden en een park dat wel 

afgesloten kan worden.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) vindt het goed dat de kleurzones geweten zijn. Niemand wil meemaken wat 

er in Gent is gebeurd.  

 

26. Lokale economie - Milieu, zwerfvuil, peukenemmers voor horeca (en handelaars) (Hans 

Hanssen - CD&V) 

 

Vraag 

Vorige gemeenteraad deelden wij naar aanleiding van de opruimactie onze bekommernis over de 

hoeveelheid zwerfvuil. In het bijzonder verwezen wij naar het grote aantal sigarettenpeuken dat wordt 

achtergelaten. Sigarettenpeuken zijn naast blikjes het meest voorkomende zwerfvuilafval in onze 

straten. Ze zijn dan nog eens heel schadelijk voor het milieu. Wat opvalt is dat er aan horecazaken 

heel wat peuken te vinden zijn. Niet alle zaken hebben een peukenbak aan hun deur. Is het een idee 

om elke horecazaak (en bij uitbreiding elke zaak) te voor zien van een peukenemmer? Een emmer 

waar je zand kan indoen en waar de klanten hun peuk kunnen ingooien. De emmers moeten rokers 

stimuleren om hun peuk op een verantwoorde manier weg te gooien. Deze emmer kan zijn voorzien 

van het logo van Schilde en of sensibilisering om geen peuken op de grond te werpen of 

sensibilisering om niet te roken?  

Ook OVAM steunt zulke initiatieven om geen zwerfvuil achter te laten en een schonere leefomgeving 

voor onze inwoners te bekomen. 

Hierbij vragen wij aan het bestuur om de mogelijkheden te onderzoeken naar het nut van zulke 

peukenemmers. 

Dit sluit ook voor een stuk aan voor rookverbod op openbare speeltuintjes en sportvelden (of op 

plaatsen waar veel kinderen komen), zoals wij reeds eerder voorstelden.  

 

Bespreking 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat peukenemmers kaderen in het globaal plan van zwerfvuil. OVAM 

(Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij) staat de gemeente daarin bij, en dit kan mogelijks 

gesubsidieerd worden. Deze vraag zal gesteld worden aan OVAM. Als dit ter hoogte van winkels 

gevraagd wordt, dit zijn private ondernemingen, dan is een peukenemmer snel geplaatst. Het lokaal 

bestuur zal het onderzoek doen, en de vraag stellen aan OVAM in hoeverre ze dit subsidiëren voor 

particuliere winkeliers. Peukenemmers op andere plaatsen is moeilijker. Dhr. P. Mendonck (N-VA) 

geeft mee dat wanneer er een asbak op publiek grondgebied staat, maar deze staat 100 meter te ver, 

deze niet gebruikt wordt. De peukenemmers zullen dit probleem niet volledig oplossen. De 

fabrikanten zetten geen asbakken meer in de auto, er is dus geen ander alternatief dan deze naar 

buiten gooien. Hij geeft aan hier niet trots op te zijn, maar dat dit de realiteit is. Een andere optie is dat 

het zou worden bestraft met hoge boetes. Dit werkt wel. Hij stelt zich vragen bij het toepassen van 

deze regel in één gemeente. Voor de peukenemmers zal bevraagd worden of er subsidies gekregen 

kunnen worden om deze toch op meerdere plaatsen te kunnen zetten.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) weet ook dat de mindset niet van vandaag op morgen veranderd zal 

worden. Je kan de peuk even bijhouden, net zoals de zakjes voor honden. Als er op dat moment 

geen vuilbak is, dan neem je het mee. Deze mindset moet gecreëerd worden. De overheid moet 
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hierin sensibiliseren. Hij geeft aan dat dit kadert in de ruimere actie tegen zwerfvuil die het lokaal 

bestuur moet ondernemen.  

Dhr. P. Mendonck (N-VA) volgt dhr. H. Hanssen (CD&V) wat het zwerfvuil betreft, het is een 

hardnekkig gegeven.  

 

27. Dienst der Werken - Aanpak van Gladde Fietspaden door Vallende Bladeren (Philippe 

Verschueren - Open VLD) 

 

Vraag 

Met de prachtige herfstkleuren in Schilde en 's-Gravenwezel komen ook de vallende bladeren, die 

onze fietspaden bedelven en glad maken. Dit biedt een uitgelezen kans voor onze gemeentediensten 

om een positieve impact te maken op onze inwoners. Door regelmatige en zorgvuldige reiniging van 

de fietspaden kunnen we niet alleen de veiligheid voor fietsers verbeteren, maar ook bijdragen aan 

een schone en aantrekkelijke gemeente..  

 

Vraag: Kan hier extra aandacht aan worden besteed want met het slechte weer van de laatste week 

liggen de fietspaden er een beetje verwaarloosd en onveilig bij. 

 

Bespreking 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) is van mening dat dit een pijnlijke vraag is omdat de werknemers van de 

dienst der werken hier dag in, dag uit mee bezig zijn. De laatste twee weken heeft het lokaal bestuur 

ook te maken gehad met de hevige storm en wateroverlast. Hierdoor was het alle hens aan dek. 

Normaal gezien wordt hier altijd voorrang aan gegeven om de fietspaden en voetpaden zo veilig 

mogelijk achter te laten. Dit is natuurlijk geen 100% omdat men in een groene gemeente leeft, er is 

veel bladval en men kan niet overal tegelijkertijd zijn. Zo ligt de Gillès de Pélichylei, wat onder de 

bevoegdheid van het lokaal bestuur valt om dit te reinigen, er momenteel niet goed bij. Hij roept op 

om dit even te pardonneren, omdat er de voorbije twee weken dag en nacht in de weer is geweest om 

de gemeente terug op orde te krijgen. Dit komt terug goed, want dit wordt altijd zeer kort bijgehouden.  

Dhr. P. Verschueren (Open VLD) geeft aan dat hij dit ter sprake wou brengen omdat dit de veiligheid 

van de inwoners betreft.  

 

28. BURGERZAKEN - Dienstverlening zonder afspraak tijdens openingsuren (Philippe 

Verschueren - Open VLD) 

 

Vraag 

In januari 2023, bijna een jaar geleden, vroeg ik of het mogelijk was om opnieuw zonder afspraak 

binnen te kunnen lopen op de diensten burgerzaken, grondgebiedzaken en sociale zaken. 

Dit om de drempel tussen de gemeentediensten en de inwoners zo laag mogelijk te houden.  

 

Destijds verzekerde de burgemeester mij dat er overwogen zou worden om vrije inloopmomenten 

opnieuw in te voeren om aan deze behoefte tegemoet te komen. Er werd ook vermeld dat er een 

nieuw softwarepakket getest zou worden dat flexibelere planning mogelijk zou maken. Zo zou er een 

balans gevonden kunnen worden tussen afspraken en vrije inloop. 

 

Graag ontvang ik een update over de huidige situatie. 

 

Bespreking  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) verduidelijkt dat hij eerder heeft gezegd dat dit bekeken ging worden in het 

kader van de herinrichting van het gemeentehuis, en dat dit waarschijnlijk niet voor 2025 zou zijn. Het 

softwarepakket is nu inderdaad al een tijdje in gebruik, tot tevredenheid van de gebruikers. Voorheen 
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waren er problemen voor het maken van een afspraak op dezelfde dag, dit is nu wel mogelijk. Er was 

voorzien om het snelloket te voorzien bij de herinrichting van het gemeentehuis. Er wordt nu toch 

bekeken of het mogelijk is om dit sneller in te voeren. Het is voor bepaalde dienstverlening 

interessanter om binnen te kunnen lopen en bepaalde documenten te kunnen afhalen, zonder 

hiervoor een afspraak te moeten maken. Er wordt nu bekeken op welke manier dit ingericht kan 

worden, en waar dit dan juist kan gebeuren. Dit is de voortgang van de zaken. Wanneer daarmee aan 

de slag kan worden gegaan, wordt er verder bekeken of er nog problemen zijn. Aan de andere kant 

komt er dan weer ruimte vrij in de agenda om langere afspraken in te boeken die eventueel dezelfde 

dag nog ingepland kunnen worden.  

Dhr. P. Verschueren (Open VLD) geeft aan dat het vooral draait om de eenvoudige zaken, iets snel 

afhalen zoals een nieuwe identiteitskaart. Hij is van mening dat dit toch moet kunnen zonder een 

afspraak te moeten maken. Dit neemt nog geen vijf minuten in beslag. Hij vraagt of er al een timing 

gekend is.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat dit nu bekeken wordt. Het gaat ook om logistiek, waar het 

snelloket dan gerealiseerd kan worden. Als deze gegevens beschikbaar zijn kan er worden 

overgegaan naar implementatie.  

 

29. Dienst der Werken - Slimme rattenvallen (Tara Godts - N-VA) 

 

Vraag 

We hebben in onze gemeente heel wat grachten en beken, dus de noodzaak aan efficiënte 

bestrijding is hoog, daarom peilde ik een aantal gemeenteraden geleden naar het gebruik van slimme 

rattenvallen. Dat zijn rattenvallen die een milieuvriendelijker alternatief zijn voor de huidige 

bestrijdingswijze met gif. Bij deze komen andere dieren namelijk niet in contact met het gif. Bij de val 

worden ratten gelokt met voedsel. De ratten vallen in een container met conserverings alcohol, 

waarop ze een pijnloze dood sterven. Vervolgens kunnen ze hygiënisch en veilig verwijderd worden 

door de rattenvanger. Ik kreeg tijdens de gemeenteraad van juni 2021 dan ook positief nieuws van de 

schepen. Waarbij mij gemeld werd dat de gemeente daar toen onderzoek naar deed en al op enkele 

plekken aan het testen was met deze vallen. Ik vroeg mij daarbij af: 

1. Wat zijn de resultaten van de vallen? Werken deze? 

2. Waar worden deze getest? 

3. Zal de gemeente meer vallen aankopen? 

 

Bespreking  

Dhr. P. Mendonck (N-VA) geeft aan dat de gemeente 25 van deze slimme rattenvallen heeft. Deze 

worden niet meer getest, maar gebruikt over het volledig grondgebied op plaatsen waar die het meest 

nodig zijn. Ze worden gebruikt ter bestrijding van de rattenplagen. Het zal zijn voor de nieuwe 

legislatuur om dit stapsgewijs op te bouwen naar meer rattenvallen. Dhr. P. Mendonck (N-VA) 

verduidelijkt dat het niet correct is dat eekhoorns daar niet in terecht komen. Rattenvergif is 

onverbiddelijk voor alle fauna, en dat is met deze rattenvallen niet anders. Kleine knaagdieren weten 

niet waar ze in terechtkomen. Het onderscheid wordt niet gemaakt, en af en toe worden er eekhoorns 

gevonden in de vallen. Dit is onvermijdbaar.  

Mevr. T. Godts (N-VA) vindt het goed dat het lokaal bestuur hiermee bezig is, en dat er in de nieuwe 

legislatuur nog rattenvallen zullen worden aangekocht. Het is nog steeds een probleem, dat natuurlijk 

komt door de aard van de gemeente.  

Dhr. K. Droessaert (Open VLD) vraagt om de lijst van de locaties aan de raadsleden te bezorgen.  

Dhr. P. Mendonck (N-VA) bevestigt dat deze lijst bezorgd zal worden. 

 

30. Milieu - Nieuwe bomenkap G. De Pélichylei (Margot Van Overtveldt - Groen) 
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Vraag 

Er is een nieuwe kap gepland van een 16 tal beuken en we moeten opniew constateren dat dit 

waarschijnlijk niet de laatste zal zijn. We zien opnieuw dat door de roekeloze kapacties, en het 

verdwijnen van de andere 2de&3de laag beschermende bomen, dat er op talloze bomen zwammen 

groeien. Een verschrikkelijke voorbode. 

De gemeente wijst telkens erop dat dit "helaas geweten was". Aangegeven door specialisten. 

Algemene kennis dus! Tenzij voor de inwoner zelf. Zij moeten er nu op toezien hoe, beetje bij beetje, 

de dreef verdwijnt.  

Gezien deze kaalkap opnieuw kan herleid worden tot een beslissing van de gemeente, wil ik 

aandringen dat de gemeente dit ook correct compenseert. De kleine boompjes die tot nu toe geplant 

werden zijn tenslotte NIET evenredig aan het verdwijnen van deze waardevolle bomen. Daarnaast 

vragen we opnieuw helderheid over wie er nu eigenlijk moet opdraaien voor de kosten van deze 

bomenkap? 

 

Bespreking 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) betreurt eveneens dat de bomen moeten verdwijnen. Hij geeft aan dat de 

historische beslissing die genomen is begrijpelijk is, en dat hij hier politiek geen problemen mee heeft. 

Nu blijkt dat dit niet de beste beslissing was. Wanneer je werkt onder een boom, dan overleeft deze 

dat 9 van de 10 kansen niet. Dit is algemeen geweten. Dit zal zich ook herhalen op de 

Oelegemsesteenweg. Er wordt nu gezegd om de bomen te sparen, maar dit is niet mogelijk. Wanneer 

de werken daar beginnen zullen ze het niet overleven. Hij roept op om niet altijd in de val te trappen 

en vergelijkt de situatie met de Processie van Echternach. Hij vindt dit pijnlijk. Om de zoveel tijd 

moeten er bomen gerooid worden. Vorige legislatuur is de Waterstraat heraangelegd, en daar zijn alle 

bomen gerooid. Er is toen tegenwind geweest op de gemeenteraad, maar dit is de enige plaats waar 

tegenwind was. Dhr. P. Mendonck (N-VA) werd toen aangesproken door twee burgers met de vraag 

van wat er exact ging gebeuren. Hij gaf toen aan dat de bomen gingen verdwijnen, en de mensen 

reageerden hier positief op. Het is niet juist dat je blij bent met het rooien van bomen wanneer je in 

een gemeente woont met veel bomen. De bevolking ligt hier minder van wakker dan je denkt. Weet 

dat wanneer er werken worden uitgevoerd op zo’n plaats, dat 80% tot 90% van de bomen niet 

overleeft. Er moet een doordachte, politiek gedeelde beslissing genomen worden. Hij geeft aan geen 

last te hebben ondervonden in de Waterstraat, maar dat hij hier nu wel een probleem ziet. Het zal een 

Processie van Echternach zijn, die zal blijven duren tot ze er allemaal uit zijn. De bomen zijn allemaal 

aangetast, dat is nu al geweten. Dhr. P. Mendonck (N-VA) is van mening dat ze nu allemaal één op 

één vervangen moeten worden. Nu kan dit nog op kosten van Agentschap Wegen en Verkeer. Zij zijn 

bereid om boom per boom te vervangen zoals het nu gebeurt. Als het nu niet gebeurt, dan zal dit op 

kosten van de gemeente moeten gebeuren.  

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) stelt dat het kappen van bomen, of het nu kan op de kosten van 

Agentschap Wegen en Verkeer, niet iets is wat zomaar overwogen kan worden. Er kan niet zomaar 

overwogen worden dat ze allemaal gerooid moeten worden. Ze geeft aan dat ze niet meteen een 

antwoord heeft gekregen op het planten van bomen ter compensatie. 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) herhaalt dat de bomen één op één zullen worden vervangen.  

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) is van mening dat één op één niet voldoende is.  

Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat dit de bestekken zijn die destijds gemaakt zijn. Het gaat om de 

grote beuken die zullen worden vervangen wanneer ze gerooid moeten worden. Hij geeft aan dat 

wanneer ze niet gerooid zouden worden, er met de veiligheid van de burgers wordt gespeeld die daar 

dagelijks onderdoor wandelen, fietsen en met de wagen doorrijden. Hij neemt akte van het feit dat 

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) zegt dat er niet moet worden gerooid, en hoopt dat die mening 

hetzelfde zal zijn wanneer er ooit iets zou gebeuren. 

 

31. Evenementen - Winterdorp (Margot Van Overtveldt - Groen) 
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Vraag 

Schilde verwelkomd opnieuw het winterdorp in het parkje. Dit jaar is het ingenomen oppervlak nog 

groter en staan ze er ook al meer dan 2 weken voor de opening. Gedurende deze volledige periode 

kunnen de bewoners van schilde geen gebruik maken van het park.  

 

Wat is de reden dat ze er nu al staan? 

Kan iemand ons zeggen wat de oppervlakte is van de ruimte die het Winterdorp in beslag neemt en 

de evolutie hiervan, sinds de start van het initiatief? 

We willen graag de evolutie zien, nu palmt het Winterdorp bijna volledig het eerste stuk van het 

Parkske in. 

Welke maatregelen nemen zij om de monumentale beuken en andere bomen te beschermen en 

schade aan wortel, stam en kruin te vermijden? 

 

Bespreking 

Mevr. K. Krekels (N-VA) geeft aan dat het Parkje een mooi groen plekje in de gemeente is. Er zijn 

nog plannen om dit op te waarderen en nog mooier te maken. Het is leuk dat er in het midden van de 

dorpskern zo’n stukje groen is. Het is ook een plek voor evenementen. Er zijn niet heel veel ruimtes in 

de gemeente waar evenementen kunnen doorgaan. Het lokaal bestuur wil ook de evenementen dicht 

in de dorpskern brengen zodat ook de lokale handelaars van de gemeente hiervan kunnen genieten. 

Het is zo dat evenementen zoals Carrousel en Winterdorp daar staan, en dat dit de twee grootste 

evenementen zijn die daar plaatsvinden. Zij dienen zich in de open ruimte die ze daar hebben zo 

goed mogelijk te organiseren. In de loop van de jaren is vastgesteld dat een paar waardevolle bomen 

hier toch wel wat last van beginnen te krijgen. De evenementen zijn waardevol voor de gemeente, en 

daarom is er bekeken hoe ze zo goed mogelijk van de open ruimte kunnen genieten. Het zijn vooral 

de wortels die last hebben van de evenementen, en dus moest er meer ruimte gecreëerd worden 

rond de bomen. Er moest dus bekeken worden of de organisaties zich anders konden inrichten. 

Daarom werd de beslissing genomen om aan de zijkant van het terrein twee minderwaardige bomen 

te verwijderen. Zo zou de organisatie van Winterdorp zich anders kunnen opstellen en verder van de 

bomen wegblijven. Actiegroepen uit de gemeente hebben besloten dat dit een slecht idee was. Zij 

hebben een bezwaar ingediend bij de provincie, waardoor het lokaal bestuur de bomen niet heeft 

kunnen verwijderen. Hierdoor was er niet de mogelijkheid om het evenement op een andere manier 

te laten inrichten. Winterdorp heeft een plan van inrichting voorgelegd. Winterdorp is niet vergroot. Zij 

hebben hun opstelling gewijzigd de opstelling van vorig jaar. Zij hebben de voorbije jaren ook gezorgd 

dat ze op een verhoog werken, zodat ze de drukpunten op de grond verspreiden. Zo wordt de grond 

en ook de wortels in het mate van het mogelijke beschermd. Dat is de manier waarop zij proberen om 

voorzichtig met de waardevolle bomen om te gaan. De gemeente zal besluiten de twee bomen te 

verplaatsen of uit te doen. Deze beslissing zal genomen worden op basis van het onderzoek dat is 

gebeurd en op basis van de kost dat dit met zich mee zal brengen. Hierna zullen de organisaties zich 

anders kunnen opstellen waardoor de bomen die nu een in gevaar zijn nog beter beschermd kunnen 

worden. Helaas was dat dit jaar nog niet mogelijk. 

Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) vraagt naar de reden waarom Winterdorp er nu al staat en de 

evolutie van de oppervlakte die het evenement inneemt.  

Mevr. K. Krekels (N-VA) geeft aan dat de organisaties steeds een grondplan aanleveren omwille van 

veiligheid. Ze vermoedt dat dit over de jaren heen is bijgehouden geweest. De documenten zullen 

verzameld en bezorgd worden. Mevr. K. Krekels (N-VA) weet niet vanbuiten over hoeveel vierkante 

meter het gaat, maar ze nemen de hele open ruimte aan de voorkant van het Parkje in. Het feit dat de 

organisatie er nu al staat heeft te maken met voorbereidingen en het opbouwen van het evenement. 

Winterdorp opent deze week, dus hebben ze gevraagd om een aantal weken op voorhand te mogen 

opbouwen. Het opbouwen van zo’n organisatie vraagt tijd.  
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Mevr. M. Van Overtveldt (Groen) vraagt bevestiging of dit dan via de procedure is goedgekeurd.  

Mevr. K. Krekels (N-VA) bevestigt dit.  

 

32. Gezin en welzijn - Verlies van een kind - gemeentelijk register voor sterrenkindjes en 

koesterweek 2023 (Laurenz Van Ginneken - Open VLD) 

 

Vraag 

Een kind verliezen is het meest ondenkbare wat een ouder kan overkomen. De zwaarste emoties 

wegen op het hart, waardoor het smartelijke pad doorheen het rouwproces moeilijker is dan iemand 

zich kan inbeelden. Daarom moeten we als gemeente bekijken wat wij kunnen doen om dit moeilijke 

proces te steunen. Concreet heb ik hiervoor twee voorstellen; 

 

1) Gemeentelijk sterrenregister 

Onze gemeente heeft werk gemaakt van een sterrenweide bij de opwaardering van de begraafplaats, 

om ouders van een sterrenkindje ook binnen onze gemeente een rouwplaats te geven. Aanvullend 

kunnen we een vrijblijvend sterrenregister oprichten waar ouders, waarvan het kindje na minder dan 

140 dagen zwangerschap overlijdt, hun kindje symbolisch kunnen registreren. Zo geven wij de ouders 

de erkenning dat ook dat kind deel uitmaakt van hun leven. 

Kan onze gemeente Schilde een sterrenregister aanmaken, in navolging van bijvoorbeeld Oostende 

en Zoersel? 

 

2) Schilde als Koestergemeente 2023 

Het Berrefonds organiseert van vrijdag 8 tot en met vrijdag 15 december opnieuw een koesterweek. 

Dit is een een sensibiliserende actie om aandacht te vragen voor alle gezinnen die een kind missen. 

Maar liefst 191 gemeenten namen hieraan deel. Helaas maakt onze gemeente hier nog geen deel 

van uit. Bij registratie ontvangt de gemeente een gratis pakket met affiches, flyers, en een neutrale 

koestervlag. Deze vlag vragen ze tijdens de koesterweek uit te hangen, een actie die enorm 

gewaardeerd wordt door de vele gezinnen met verdriet in andere gemeenten. 

Kan Schilde zich ook registreren als koestergemeente, en zo al die gezinnen binnen onze eigen 

gemeente mee een hart onder de riem steken? 

Meer informatie kan verkregen worden via deze link: https://koesterweek.be/toonjehart/word-

koesterstad-of-gemeente-2023/ 

 

Bespreking  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) denkt dat het lokaal bestuur al veel doet in deze situaties. Het is pijnlijk om 

zoiets mee te maken. Voor zwangerschappen onder de 140 dagen is er wettelijk geen registratie 

voorzien. Voor zwangerschappen tussen 140 en 157 dagen is er een optionele registratie. Dit voorstel 

zal bekeken worden. Er werd reeds aan gemeente Zoersel gevraagd op welke manier zij daar 

invulling aan geven. Dit wordt zeker meegenomen. Indien het op een eenvoudige manier 

geïmplementeerd kan worden zal dit ook zeker gebeuren. 

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) geeft aan dat het lokaal bestuur vorig jaar aan de koesterweek 

heeft deelgenomen. De vlag heeft uitgehangen. Dit was een actie vanuit de bibliotheek. Er zal 

bevraagd worden of er dit jaar opnieuw deelgenomen wordt. 

 

33. Lokale economie - 40 jaar markt in Schilde en 's-Gravenwezel (Laurenz Van Ginneken - 

Open VLD) 

 

Vraag 

In 2024 bestaat de markt 40 jaar in Schilde en 's-Gravenwezel.  

De wekelijkse afspraak op dinsdag in Schilde, en woensdag in 's-Gravenwezel, is voor vele inwoners 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flinkprotect.cudasvc.com%2Furl%3Fa%3Dhttps%253a%252f%252fkoesterweek.be%252ftoonjehart%252fword-koesterstad-of-gemeente-2023%252f%26c%3DE%2C1%2CvafWg_WVacZdbq0mqzqqOI74ASDhgwB4VlybirsM50IvASmZdtmGLQA84naSTQrWPnOovIPrhUOdol1QJQEXyXRK8LE1-K4_6NfR9r2HsgQQ149r2g%2C%2C%26typo%3D1%26ancr_add%3D1&data=05%7C01%7Cellen.vandenrym%40schilde.be%7C94f8c23ed09f4caeae0d08dbe6213c60%7C46134012daa44ec7a49d3c61adf820bc%7C0%7C0%7C638356802657294887%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=W2cZ%2BB8C3S65rn%2Ft36BxnmBLNuhBSl%2FRTyGGHWbFcgQ%3D&reserved=0
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flinkprotect.cudasvc.com%2Furl%3Fa%3Dhttps%253a%252f%252fkoesterweek.be%252ftoonjehart%252fword-koesterstad-of-gemeente-2023%252f%26c%3DE%2C1%2CvafWg_WVacZdbq0mqzqqOI74ASDhgwB4VlybirsM50IvASmZdtmGLQA84naSTQrWPnOovIPrhUOdol1QJQEXyXRK8LE1-K4_6NfR9r2HsgQQ149r2g%2C%2C%26typo%3D1%26ancr_add%3D1&data=05%7C01%7Cellen.vandenrym%40schilde.be%7C94f8c23ed09f4caeae0d08dbe6213c60%7C46134012daa44ec7a49d3c61adf820bc%7C0%7C0%7C638356802657294887%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=W2cZ%2BB8C3S65rn%2Ft36BxnmBLNuhBSl%2FRTyGGHWbFcgQ%3D&reserved=0
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die daar inkopen doen, en vooral genieten van het onderlinge menselijk contact.  

Gaat de gemeente initiatieven ondernemen om dit jubileum te vieren? En hoe gaat de gemeente de 

komende jaren de markten ondersteunen zodat deze verder kunnen groeien voor een nieuwe 40 

jaar? 

 

Bespreking 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) laat weten dat dit afgelopen maand ook in de marktcommissie is besproken. 

Daar is input gevraagd aan de marktkramers zelf. De marktkramers willen hier zeker aan meewerken, 

eerder dan zelfs de maand van de markt. Dit zal verder worden uitgewerkt. Hij geeft ook de tip om 

eens te bekijken met Scilla hoe ze deze 40 jaar in beeld kunnen brengen. Het is geïnitieerd en er 

wordt gehoopt dat het naar volgende keer toe meer geconcretiseerd wordt. Het lokaal bestuur 

ondersteunt dit graag. 

Dhr. L. Van Ginneken (Open VLD) stelt voor dat dit op een gemeenteraadscommissie kan besproken 

worden alvorens het naar de gemeenteraad zou komen voor het geval hier nog ideeën over zijn van 

de mensen.  

 
 
Voor eensluidend afschrift 
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